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Demir vernietigt vergunning stort Begoput
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir heeft  de vergunning voor het 
opvullen van de BEGO-kleiput in Schelle vernietigd. De Rupelstreek heeft  
genoeg afval gehad in het verleden. Genoeg is genoeg.

Belastingen gemeente Schelle
“De voorbije jaren daalde de personenbelasting tot zes procent, dat is de laagste van Vlaanderen”, zo loog onze burgemeester 
vlot op pagina 3 van het infoblad (januari 2023) van Schelle. 

Fake news in het gemeenteblad
Een grondige feitencontrole om dat statement te ontkrachten is 
niet nodig. Aartselaar en Kontich hebben bijvoorbeeld al een la-
gere aanvullende personenbelasting (APB). Iedereen weet dat we 
leven in tijden van valse nieuwsberichten. Het is een gevaarlijk 
precedent dat het bestuur ons gemeenteblad gebruikt om leugens 
te verkondigen. 

Het bredere fi nanciële plaatje
N-VA Schelle toonde al meermaals aan dat er naast de personen-
belasting vaak gekozen wordt voor hogere belastingen en accijnzen 
op andere vlakken. Denk maar aan de prijs van de vuilniszakken die 
met vijftig procent steeg in 2023. Ook de belasting op vagoed-
informatie is momenteel meteen de duurste in Vlaanderen. “Ook 
de opcentiemen onroerende voorheffing (OOV) bevindt zich 
boven de mediaan van alle Vlaamse gemeenten”, zegt 
gemeenteraadslid Danny Schoonderwoert .

U betaalt de leugens
“Bovendien zien we dat Schelle maar liefst negen extra belastingen 
invoerde in 2022 tegenover 2021. Die stijging van maar liefst 36 
procent is de vijfde hoogste van heel Vlaanderen.” “Toch vonden 
we dat opzettelijk bedrog ver erover. Het stond bovendien te le-
zen in een infoblad dat de Schelse burger met belastingsgeld be-

taalt. N-VA Schelle heeft dan ook gepleit voor een onmiddellijke 
rechtzetting”, aldus gemeenteraadslid Danny Schoonderwoert .

Weggelachen
Het ontbrak de burgemeester op de gemeenteraad aan respect 
en fatsoen. Hij onthaalde ons verzoek om alles stante pede recht 
te zetten met sarcasme en minachting. N-VA Schelle zet nu 
de nodige juridische stappen zodat de Schelse burger correct 
geïnformeerd wordt. “De burgemeester negeert en beschimpt 
het sterk oppositiewerk. Het gemeentebestuur verhult zich in een 
‘zitten-en-zwijgen-strategie’ die bij oplopende discussies steeds 
verzandt in grove verwijten aan de oppositieleden”, vult fractie-
voorzitter Koen Vaerten aan. Iedere economist en financieel expert 
zal aangeven dat N-VA Schelle het wel degelijk bij het rechte eind 
had. Dat onze burgemeester objectieve cijfers en feiten negeert is 
verontrustend. De Schelse burger verdient beter!

Een vergunning verlenen is pas een optie 
als er eengoede toets van de impact op 
natuur en water is gebeurd. De aanvraag 
bevatte die toets onvoldoende.”

Danny Schoonderwoert,
gemeenteraadslid N-VA Schelle 

Koen Vaerten,
fractievoorzitter N-VA Schelle 
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Dreigt de Vliet te overstromen?
Zag u de stand van de Vliet tijdens zware regenval? Zag u ook 
hoe de brug ter hoogte van de Zinkval overstroomde? 
N-VA Schelle vreest dat deze problemen zullen verergeren 
door de nieuwe afgravingen voor een fietspad.

Verlies van natuur
Er komt een fietspad langs de Vliet. Daardoor gaat er een groot 
stuk natuur verloren. “Schelle heeft weinig onverharde paden. 
Het is spijtig dat het ongerept stukje natuur aan de Vliet  
verdwijnt voor asfalt”, zegt bestuurslid Nathan De Strycker.

Oude stortplaats
We hopen dat die werken met de nodige voorzichtigheid  
uitgevoerd worden. “Het beleid van veertig jaar cd&v-bestuur 
heeft vergaande gevolgen. Schelle was jaren het afvalstort van 
Vlaanderen. We weten niet precies wat er allemaal in de grond 
zit. Het gemeentebestuur moet zijn verantwoordelijkheid 
opnemen en regelmatig bodemtesten uitvoeren en die publiek 
beschikbaar stellen”, licht Nathan toe.

Overstromingsgevaar
Vlaanderen had de laatste jaren vaker te maken met  
overstromingen door hevige regenval. “Verschillende buurt-

bewoners contacteerden ons in verband met de risico’s van 
de nieuwe afgravingen. In het verleden stond de Vliet vaak 
heel hoog onder de spoorwegbrug. Mocht dat in de toekomst 
ook gebeuren, dan zal het fietspad onder 
water komen te staan. Bovendien dreigt er 
overstromingsgevaar voor het woongebied 
naast de Vliet”, verduidelijkt Nathan.

Begin 2022 kondigde de bevoegd minister van Binnenlandse Zaken fier aan een ‘historisch akkoord’ te hebben gesloten 
met de politievakbonden. Bij de begrotingsonderhandelingen bleek dat zij eenzijdig op het akkoord terugkwam. 

Weinig respectvol van de minister
Dat is een laakbare manier van werken. Onze politiemen-
sen staan dag en nacht in voor onze veiligheid. Dat is vaak in 
moeilijke en harde omstandigheden. Ze verdienen ons respect. 
Het zou een goed teken zijn mocht er vanuit de politieraad een 
signaal van erkenning gegeven worden richting onze politie-
mensen.

Voer het akkoord volledig uit
Via onderstaande motie roepen wij de minister en de rest van 
de federale regering op om het sociaal akkoord volledig uit te 
voeren. Op 19 december legde Rita Jacobs de motie voor op de 
politieraad van de politiezone Rupel. We vragen om het sociaal 
tussenakkoord van 28 januari 2022 onverkort uit te voeren. 
Deze motie werd ter ondertekening aan alle politieraadsleden 
aangeboden. Enkel de voltallige N-VA fractie, alsook een lid 
van Open VLD steunden onze politieambtenaren.

Weinig bijval
De cd&v- en Vooruitfracties weigerden de motie te onderteke-
nen. Enkel de N-VA-burgemeester ondertekende de motie. We 
hopen dat de andere partijen alsnog onze politiemensen het 
respect geven dat ze verdienen. De ondertekende motie zal in 
tussentijd worden overgemaakt aan de federale regering.

Nathan De Strycker,
bestuurslid N-VA Schelle 

Voer sociaal akkoord politie onverkort uit

N-VA Schelle volgt dat dossier verder op en vraagt het 
gemeentebestuur dat nogmaals te onderzoeken. 

schelle@n-va.be
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Minister Weyts investeert in nieuwe sportinfrastructuur in Schelle
Vlaams minister van Sport Ben Weyts investeert fors in sportinfrastructuur. “Ook Schelle deelt mee in de koek”, 
zegt N-VA Schelle voorzitter Kris Huyck. Met meer dan een miljoen euro aan Vlaamse steun voor Sportcluster 
Schelle kan die verder uitgebouwd worden. De verhuis van de baskethal en het aanpakken van de sterk verouderde 
sporthal dringen zich op.

Sportspurt
De budgetten voor sportinfrastructuur gaan fors de hoogte in. De 
55 miljoen euro bij de formatie werd in kader van de Vlaamse relance 
verdubbeld naar 110 miljoen euro. In totaal investeert Vlaanderen via 
Sportspurt 185 miljoen euro. Het is een nooit geziene investering die 
voor elke sportende Vlaming moet renderen.

Dicht bij huis sporten
“Met onze Sportspurt zetten we de inhaalbeweging verder door 

voor meer en betere sportinfrastructuur”, zegt Vlaams minister 
van Sport Ben Weyts. “We investeren fors om comfortabele  
sportinfrastructuur dicht bij huis te realiseren, ook in Schelle.”

Vlaamse investeringen in Schelse sporters
“De sportinfrastructuur in Schelle is jaren verwaarloosd door 
het gemeentebestuur. Als lokale afdeling zijn we dan ook heel 
verheugd dan Vlaams minister van Sport Ben Weyts extra budget 
heeft kunnen vrijmaken voor de Schelse sporters”, zegt  
communicatieverantwoordelijk Nathan De Strycker.

Debattle
Op zaterdag 12 februari vond Debattle plaats in Schelle,  
het debat van de jeugdraad. Nathan De Strycker vertegen-
woordigde onze partij met succes. De N-VA steeg na het 
debat van 29 naar 45 procent! 

Bedankt aan de organisatie, deelnemers en  
publiek. Tot volgend jaar! Wens jij ook aan te  
sluiten met de meest bruisende en jongste  
partij van Schelle? Scan dan de QR code.

Bezoek aan DOK3
Begin december ging N-VA Schelle op bezoek bij Intergemeen-
telijk zwembad DOK3 in Aartselaar. Een prachtig en innovatief 
zwembad. Een schande dat onze gemeente niet mee in dat prachtige 
project is gestapt. Onze jeugd en sporters verdienen beter.

Vuilniszakken worden fors duurder
Wie durft er in de gemeente waar elk jaar gestoeft wordt over gelijkblijvende gemeentebelastingen komen vertellen dat er toch 
ook een prijsstijging van vijftig procent doorgevoerd wordt? Het cd&v-gemeentebestuur alvast niet. Wel, vanaf volgend jaar 
stijgt de prijs van uw vuilniszak van twee naar drie euro. Het gemeentebestuur probeert dat door te voeren zonder enige  
informatie. Het is onze taak als oppositie om op de hoede te zijn.

Vandaag geen goed nieuws show. 
“Natuurlijk is de belasting op vuilniszakken minder  
belangrijk dan de gemeentebelasting of opcentiemen.  
Maar wees toch eerlijk in de communicatie. Iets wat we  
al jaren aanklagen. Het is gewoon de keuze van het  
gemeentebestuur om de totaalkost te laten dekken door  
een prijs per vuilniszak. Men kan er ook voor kiezen om  
die kost met de gemeentefinanciën te betalen, maar dan  
komt -god behoede ons- de gemeentebelasting onder druk”,  
zegt Koen Vaerten. 

De keuzes kunnen ook anders.
“We vroegen naar een nieuw systeem van Diftar waarbij ieder 
betaalt wat er in z’n vuilnisbak zit (na weging). Op onze vraag 
werd niet ingegaan. Maar het verhaal blijft hetzelfde: het is 
gewoon een keuze om niet voor Diftar te kiezen. Men heeft 
liever een systeem waarbij men elke twee jaar 
Sint speelt en gratis zakken uitdeelt. U weet ook, 
gratis bestaat niet. Ook daar kan men dus iets 
anders beslissen”, besluit gemeenteraadslid  
Elke Bogaerts.

www.n-va.be/schelle
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


